

شروط وأحكام عرض «النقاط الترحيبية» لفترة محدودة "Welcome Bonus Points" Terms & Conditions for Limited Time



1. As a one-time offering, subject to the terms and conditions provided below, Cardholders will have the opportunity to earn 100,000 bonus Marriott Bonvoy Points (the "Welcome Bonus Offer").
2. The Primary Cardholder will have the opportunity to earn 50,000 bonus Marriott Bonvoy Points after spending SAR 15,000 (USD 4,000) in Eligible Spends ("Eligible Spends Target Amount") on the Card within the first 90 days of Card issuance date.
3. In addition to the "Welcome Bonus Offer" the Primary Cardholder, after reaching the various threshold spending in Eligible Spends ("Eligible Spends Target Amount"), will have the opportunity to earn up to 50,000 bonus Marriott Bonvoy Points as follows:
 - a. 25,000 Marriott Bonvoy Points, upon spend SAR 30,000 (USD 8,000) in Eligible Spends within 6 months from Card issuance.
 - b. 25,000 Marriott Bonvoy Points upon spend SAR 60,000 (USD 16,000) in Eligible Spends within 9 months from Card issuance.
4. The Cardholder will earn Marriott Bonvoy Points on Eligible Spends of products and services, minus returns, or refunds, made with the Card by Cardholder or Supplementary Cardholders of the Account.
5. Marriott Bonvoy Points earned via Supplementary Cardholder spending will be credited to the Primary Cardholder.
6. Marriott Bonvoy Points received from the Card will be posted to the Cardholder's Marriott Bonvoy Member Account up to 12 weeks after the end of each month in which the Marriott Bonvoy Points are earned.
7. Marriott Bonvoy Points may appear in the Cardholder's Marriott Bonvoy Member Account in more than one deposit.
8. To be eligible to receive Points, the Cardholder's Account must not be cancelled or in default at the time of Marriott Bonvoy Points fulfillment.
9. If the Cardholder's Card Account is closed, the Cardholder will lose the Marriott Bonvoy Points in the Marriott Bonvoy Member Account if the Cardholder does not have any other eligible earning or redemption activity every 24 months.
10. Bonus Marriott Bonvoy Points will appear on your Marriott Bonvoy Member Account 8-12 weeks after Cardholders achieves the Eligible Spends Target Amount.
11. The benefits of this Limited Time Offer may only be received by the Primary Cardholder one time.
12. Purchases may fall outside of the required Eligible Spends threshold period in some cases, such as a delay in merchants submitting transactions to Bank or if the purchase date differs from the date the Cardholder made the transaction. (For example, if the Cardholder purchases goods online, the purchase date may be the date the goods are shipped).
13. Bonus Marriott Bonvoy Points will appear in the Cardholder's Marriott Bonvoy Member Account on the next monthly statement after the Cardholder meets the Eligible Spends Target Amount requirements.
14. Bonus Marriott Bonvoy Points may appear in the Cardholder's Marriott Bonvoy Member Account in more than one deposit.
15. If Bank and/or Marriott Bonvoy in its sole discretion determines that the Cardholder has engaged in abuse, misuse, or gaming in connection with the Limited Time Offer in any way or that the Cardholder intends to do so (for example, if the Cardholder applies for one or more cards to obtain a Limited Time Offer(s) that Bank and/or Marriott Bonvoy did not intend for the Cardholder; if the Cardholder cancels or downgrades their Account within 12 months after acquiring it; or if the Cardholder cancels or return purchases the Cardholder made to meet the Eligible Spends target amount), we may not credit the Marriott Bonvoy Points to the Cardholder's Marriott Bonvoy Member Account. Bank and Marriott Bonvoy may also cancel this Card Account and other Card Accounts the Cardholder may have with ARB or Marriott Bonvoy, respectively.
16. Eligible Spends to meet the Eligible Spends Target Amount can be made by the Primary Cardholder and any Supplementary Cardholders on a single Card Account.
17. Supplementary Cardholders on the Cardholder's Account are not eligible for this Limited Time Offer.
18. To earn the Limited Time, Offer, the Cardholder's Card Account must not be canceled or past due at the time of fulfillment.
19. This Limited Time Offer is available from 06th March 2026 till May 6th 2026.

تكون لجميع المصطلحات المعرّفة المستخدمة في هذه الشروط والأحكام، وغير المعرّفة هنا، المعاني ذاتها المبينة لها في **شروط وأحكام بطاقة Marriott Bonvoy® الائتمانية من مصرف الراجحي.**

1. هذا العرض متاح لمرة واحدة فقط ، وفقاً للشروط والأحكام أدناه، سيحصل حامل البطاقة الأساسية على فرصة لكسب ما يصل إلى 100,000 نقطة إضافية من نقاط Marriott Bonvoy® «عرض المكافأة الترحيبية».
2. يحصل حامل البطاقة الأساسية على 50,000 نقطة Marriott Bonvoy® إضافية ترحيبية عند إنفاق مبلغ 15,000 ريال سعودي (4,000 دولار أمريكي) كحد أدنى من عمليات الإنفاق المؤهلة خلال أول 90 يوماً من تاريخ إصدار البطاقة (مبلغ الإنفاق المؤهل المستهدف).
3. بالإضافة إلى عرض «المكافأة الترحيبية»، يمكن لحامل البطاقة الأساسية كسب ما يصل إلى 50,000 نقطة إضافية على النحو التالي:
 - أ. 25,000 نقطة Marriott Bonvoy® عند إنفاق 30,000 ريال سعودي (8,000 دولار أمريكي) خلال أول 6 أشهر من تاريخ إصدار البطاقة.
 - ب. 25,000 نقطة Marriott Bonvoy® عند إنفاق 60,000 ريال سعودي (16,000 دولار أمريكي) خلال أول 9 أشهر من تاريخ إصدار البطاقة.
4. يتم احتساب نقاط Marriott Bonvoy® على صافي عمليات الإنفاق المؤهلة للمنتجات والخدمات (بعد خصم عمليات الإرجاع أو المبالغ المستردة) المنفذة باستخدام البطاقة من قبل حامل البطاقة الأساسية أو حاملي البطاقات الإضافية.
5. تُضاف النقاط المكتسبة من عمليات الإنفاق التي ينفذها حاملو البطاقات الإضافية إلى حساب عضو Marriott Bonvoy® الخاص بحامل البطاقة الأساسية.
6. يتم إضافة النقاط المكتسبة في حساب عضو Marriott Bonvoy® خلال مدة تصل إلى 12 أسبوعاً من نهاية الشهر الذي تم فيه تحقيق الإنفاق المؤهل.
7. قد تظهر نقاط Marriott Bonvoy® في حساب عضو Marriott Bonvoy® الخاص بحامل البطاقة في أكثر من إيداع.
8. يجب أن يكون حساب البطاقة نشطاً وغير ملغى أو متعزّراً في السداد وقت استحقاق النقاط.
9. في حال إغلاق حساب البطاقة، سيفقد حامل البطاقة نقاط Marriott Bonvoy® إذا لم يكن هناك أي نشاط مؤهل لكسب أو استرداد النقاط لمدة 24 شهراً.
10. تظهر النقاط الإضافية خلال مدة تتراوح بين 8 إلى 12 أسبوعاً من تاريخ تحقيق مبلغ الإنفاق المؤهل المستهدف.
11. لا يجوز لحامل البطاقة الأساسية الاستفادة من هذا العرض أكثر من مرة واحدة.
12. قد لا يتم احتساب بعض العمليات ضمن فترة الإنفاق المؤهل في حال تأخر التاجر في تسوية العملية أو اختلاف تاريخ تنفيذ العملية عن تاريخ الشراء (مثل المشتريات عبر الإنترنت التي يُحتسب تاريخها عند الشحن).
13. ستظهر نقاط Marriott Bonvoy® الإضافية في حساب عضو Marriott Bonvoy® الخاص بحامل البطاقة في كشف الحساب الشهري التالي بعد استيفاء حامل البطاقة لمتطلبات مبلغ الإنفاق المؤهل.
14. قد تظهر نقاط Marriott Bonvoy® الإضافية في حساب عضو Marriott Bonvoy® الخاص بحامل البطاقة في أكثر من إيداع.
15. إذا قرر البنك و/أو Marriott Bonvoy® وفقاً لتقديره الخاص أن حامل البطاقة قد انخرط في إساءة أو سوء استخدام أو احتيال فيما يتعلق بالعرض الوقت المحدود بأي شكل من الأشكال أو أن حامل البطاقة ينوي القيام بذلك (على سبيل المثال، إذا تقدم حامل البطاقة بطلب للحصول على بطاقة واحدة أو أكثر للحصول على العرض (العروض) لفترة محدودة التي لم يقصد البنك و/أو Marriott Bonvoy® تقديمها لحامل البطاقة؛ إذا ألغى حامل البطاقة حسابه أو خفض مستواه في غضون 12 شهراً بعد الحصول عليه؛ أو إذا ألغى حامل البطاقة أو أعاد المشتريات التي قام بها عند تحقيقه لمبلغ الإنفاق المؤهل)، فقد لا نضيف نقاط Marriott Bonvoy® إلى حساب عضو Marriott Bonvoy® الخاص بحامل البطاقة. يجوز للمصرف ولبرنامج Bonvoy® أيضاً إلغاء حساب البطاقة هذا وحسابات البطاقات الأخرى التي قد يمتلكها حامل البطاقة لدى المصرف أو Marriott Bonvoy® على التوالي.
16. يمكن لحامل البطاقة الأساسي وأي حاملي بطاقات إضافيين إجراء عمليات الإنفاق المؤهلة لاكتساب نقاط Marriott Bonvoy® لتحقيق مبلغ الإنفاق المستهدف على حساب بطاقة واحدة.
17. لا يحق لحاملي البطاقات الإضافية الاستفادة من العرض بشكل مستقل.
18. لكسب عرض المكافأة الترحيبية، يجب ألا يكون حساب البطاقة قد تم إلغاؤه أو تجاوز تاريخ استحقاقه في وقت استحقاق العرض.
19. يسري عرض المكافأة الترحيبية من 6 مارس 2026 وحتى 6 مايو 2026.